
 

 
 

Drodzy Akcjonariusze, 
Szanowni Państwo, 
 
 
W imieniu Zarządu Ferro S.A. pragnę przedstawić Państwu jednostkowy i skonsolidowany raport 
roczny Grupy Kapitałowej Ferro zawierający pełne informacje o osiągniętych wynikach 
finansowych za rok 2015. 
W ubiegłym roku Grupa Ferro kontynuowała umacnianie swojej pozycji na strategicznych dla nas 
rynkach działania. Podjęte działania skupiły się głównie na pozyskaniu nowych klientów, 
odświeżeniu i rozbudowie istniejących ekspozycji, poprawie dostępności i lepszemu dostosowaniu 
naszej oferty. Do oczekiwań klientów. Wszystkie te działania zaowocowały wzrostem przychodów 
Grupy o 7,9% w porównaniu do roku poprzedniego.  
Dużą uwagę poświęciliśmy poprawie logistyki dostaw. Przygotowaliśmy nasze centrum 
magazynowe w Skawinie do obsługi wszystkich rynków na których działamy. W drugiej połowie 
roku trwały prace wdrożeniowe nad system WMS, który powinien znacznie poprawić efektywność 
jego funkcjonowania. Wdrożenie zostało pomyślnie zakończone w pierwszym kwartale 2016 roku.  
Na ostateczne wyniki niestety bardzo niekorzystny wpływ miał utrzymujący się na wysokim 
poziomie kurs USD co nie pozostało bez wpływu na osiągane marże. Pomimo podjętych wielu 
działań w zakresie obniżenia kosztów zakupu i produkcji nie udało się w pełni zbilansować jego 
skutków.  
Kontynuujemy naszą strategię dywersyfikacji geograficznej, pod koniec ubiegłego roku została 
utworzona nowa spółka dystrybucyjna w Bułgarii, aktualnie jest ona w trakcie organizacji i 
liczymy, że zacznie swoją działalność w drugim kwartale 2016 roku. 
Szczegółowe wyniki finansowe za rok 2015 przedstawiają się następująco: 
Skonsolidowane przychody ze sprzedaży za rok 2015 wyniosły 292,1 mln zł, a skonsolidowany 
zysk netto 22,3 mln zł.  
W imieniu Zarządu zachęcam do zapoznania się z pełnym sprawozdaniem finansowym oraz 
sprawozdaniem Zarządu z działalności za 2015 rok. 
 
 
 
Prezes Zarządu Ferro S.A. 
Aneta Raczek 
 
 

 

 

 

 

 
 
 


